
 
 

Zápisnica číslo 9/2024 
z deviateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Lúčke, ktoré sa konalo dňa 14. marca 2024 
v sále KD Lúčka 

 
 

Prítomní:  PhDr. Anna Hermanovská , Anna Sopková, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel 
Tkáč, Andrej Havrila 

 
Neprítomní: Peter Marcin (ospr.), Ing. Mária Galiková, PhD.(PN) 
 

Program zasadnutia: 
 
o t v o r e n i e 
1. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
2. Kontrola plnenia prijatých uznesení 
3. Informácia o stave prípravy projektovej dokumentácie ČOV – Kračúnovce / Lúčka 
4. Informácia o realizácií opravy mosta – „reklamácie mosta“ – stojaca voda 
5. Rozpočet obce na rok 2024 – informácia o nedoplatkoch a preplatkoch na energiách 
a nakladaní s odpadmi za rok 2023 
6. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie parcely C-KN 1191 LV 1026 vo vlastníctve obce 
7. Návrh na schválenie dotácie z rozpočtu obce v zmysle VZN 3/2023 na rok 2024 
8. Návrh na doplnenie člena Komisie školstva, kultúry a športu 
9. Správa o vykonanej kontrole - Kontrola prevodu majetku obce za rok 2023 
10. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 
11. Informácia starostu obce o aktuálnom stave v MŠ Lúčka 
12. Interpelácie poslancov 
13. Rôzne – diskusia: 

13.1. – Informácia k prenájmu kontajnera, jeho účel, cena a doba prenájmu 
13.2. – Informácia o počte aktuálnych zamestnancoch v obci na DoVP 
13.3. – Prijatie opatrenia na vyriešenie znečistenia svahu a priekop pri č.d. 64 a „vyšný 

koniec“ 
z á v e r 
 
Otvorenie 
 
     IX. zasadnutie OZ v Lúčke otvoril a viedol starosta obce Mikuláš Mašlej. V úvode privítal 
všetkých poslancov, hlavnú kontrolórku a ostatných prítomných. Z neúčasti ospravedlnil 
neprítomných poslancov. Poslancov požiadal o vyjadrenie k návrhu programu rokovania. Zo 
strany poslancov neboli vznesené žiadne pozmeňujúce alebo doplňujúce návrhy. Starosta obce 
prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 0  

 
 
 
 
 
 
 



 
 
K bodu 1) 
a) Zapisovateľka:   Daniela Pšenáková 

 
      Overovatelia zápisnice:  Anna Sopková 
     RNDr. Marcel Tkáč 
 
b) Návrhová komisia:   Anna Sopková 
     Mgr. Lenka Sokol 
     PhDr. Anna Hermanovská 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
 
K bodu 2) 
Starosta obce vykonal kontrolu plnenia unesení z predchádzajúceho rokovania Obecného 
zastupiteľstva v Lúčke a konštatoval, že všetky uznesenia boli splnené alebo sú v stave plnenia.  

 HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 

Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 
 
 
K bodu 3) 
Starosta informoval o stave prípravy na spoločnej ČOV Kračúnovce - Lúčka. Predniesol 
stanovisko Obce Kračúnovce, zastúpenej starostom Michalom Bolešom v ktorom sa uvádza , že 
Obec Kračúnovce má predbežný návrh cenovej ponuky na spracovanie projektovej 
dokumentácie a robí prieskum na projektanta. Po prieskume plánuje podať objednávku na 
spracovateľa VO na samotnú projektovú dokumentáciu. Tento postup obec zvolila z dôvodu, že 
chce požiadať o dotáciu aj na samotnú projektovú dokumentáciu. 
 
  



 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 0  

 
K bodu4) 
Problematikou stojatej vody na moste na ceste III./3556 v obci Lúčka a jeho „reklamáciou“ sa zaoberalo 
OZ už na svojích predchádzajúcich zasadnutiach. Starosta informoval poslancov, že v auguste 2023 zasielal 
sťažnosť s dokumentáciou na PSK. V septembri 2023 boli pozrieť na mieste a práce na oprave boli 
naplánované do 15.12.2023. Dňa 2.12.2023 oznámili, že z dôvodu nepriaznivého počasia sa to nedá riešiť, 
no bude sa to realizovať čo najskôr. Dňa 4.3.2024 za účasti oblastného riaditeľa Ing. Milana Paľu bola 
vykonaná obhliadka predmetného mosta a následne vydané stanovisko, že Oblasť Bardejov v mesiaci 
marec pristúpi k úprave odvedenia vody z povrchu mosta frézovaním a úprave cez rímsu. V mesiacoch apríl 
- máj začne opravu mostných ríms a následne upraví asfaltový kryt na mostnom objekte. Zároveň pri 
oprave mostných ríms zabezpečí aj výmenu pôvodného oceľového zábradlia za nové oceľové zábradlie so 
zvislou výplňou. Starosta uviedol, že uplynulý týždeň už vyfrézovali ryhy na mostnom telese, no nie sú 
urobené najlepšie o čom už informoval kompetentných. 

Sopková Anna - upozornila, že je potrebné osadiť značky pri vyfrézovanej ceste, aby vodičov informovala 
o nebezpečenstve na ceste. Zároveň je potrebné opraviť aj druhý most, ktorý je nebezpečný. Je zalomený 
žľab a chýba časť zábradlia. 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 0  

 
 
K bodu 5) 
Starosta informoval o nedoplatkoch a preplatkoch na energiách a nakladania s odpadmi za rok 
2023. 
     Na elektrickú energiu bolo v roku 2023 rozpočtovaných 21 890,00 €, skutočne čerpaných 
24 892,81€ vznikol nedoplatok 5 002,81€. Z toho budova OcÚ a KD nedoplatok 2 425,84€, 
budova MŠ nedoplatok 1 406,15€, verejné osvetlenie nedoplatok 1 129,16€, Dom nádeje 
preplatok 540,54€ a budova DHZ, TJ preplatok 1 483,67€ 
     Na plyn bol celkový rozpočet 3 000,00€, skutočne čerpanie  8 585,68 €. Vznikol nedoplatok 
vo výške 5 585,68 €. Z toho budova OcÚ a KD nedoplatok 2 354,68€ a budova MŠ nedoplatok 
3 231,00€. 
     Na nakladanie s odpadmi boli celkové výdaje vo výške 6 661,89 €. Príjmy od občanov 
(poplatok za KO) činili čiastku 7 093,12.   
 

 



 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 0  

  
K bodu 6) 
Starosta predniesol žiadosť občana Martina Hamára, Lúčka 39 v ktorej žiada OZ v Lúčke 
o odpredaj pozemku KN-C 1191 v k.ú. Lúčka o výmere 5203m2 vo vlastníctve obce Lúčka  
(LV 1026), ktorý sa už roky nevyužíva, preto by ho rád odkúpil a využíval na skladové priestory. 
Vo svojej žiadosti navrhuje aj iné riešenie a to výmenu pozemku s doplatením.  
OZ sa už predajom predmetného pozemku v minulosti zaoberalo (žiadateľom bol iný subjekt) 
a nesúhlasilo s predajom. Z radov poslancov padol návrh, aby obec skôr pozemok prenajala na 
isté obdobie a ponechala si ho vo vlastníctve. Hlavná kontrolórka upozornila, že predaj obecného 
majetku je zložitejší proces a má isté postupnosti a pravidlá. 
Nakoľko o žiadosti poslanci neboli informovaní pred rokovaním OZ nechceli sa ďalej k žiadosti 
vyjadrovať, zobrali ju na vedomie a budú sa ňou zaoberať na budúcich zasadnutiach. 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 
 
K bodu 7) 
Obci Lúčka boli doručené štyri žiadosti o poskytnutie dotácie v zmysle VZN č. 3/2023 
o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce. 
V zmysle §7 VZN č. 3/2023 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce a ods. 3 čl.5 
Štatútu o zložení a úlohách komisií Obecného zastupiteľstva v obci Lúčka Komisia pre školstvo, 
kultúru a šport posúdila predložené žiadosti a svoje odporúčania predložila OZ. Všetky štyri 
žiadosti boli predložené v stanovenom termíne do 29.2.2024 a predložili ich: 
 

 Občianske združenie „Topľanská Lúčka“ (požadovaná výška dotácie 2 400 EUR) 
 Dobrovoľný hasičský zbor Lúčka ((požadovaná výška dotácie 500 EUR) 
 Jednota dôchodcov Slovenska ZO Lúčka (požadovaná výška dotácie 600 EUR) 
 Telovýchovná jednota Topľan Lúčka (požadovaná výška dotácie 3 000 EUR) 

 
Na základe dôkladného posúdenia boli dve žiadosti z procesu posudzovania vyradené a to 
z dôvodu, že nespĺňali podmienky na poskytnutie dotácie z rozpočtu obce. Týkalo sa to žiadosti 
DHZ Lúčka a ZO JDS Lúčka. 
Komisia odporúča poskytnúť dotáciu obom vyhovujúcim žiadateľom, avšak z dôvodu 
obmedzených finančných možností obce navrhuje upraviť výšku dotácie následovne: OZ 



 
 
Topľanská Lúčka - suma dotácie 500 EUR a TJ Topľan Lúčka 2 500 EUR. Neúspešným 
žiadateteľom komisia odporúča pracovné stretnutie so starostom obce na ktorom by sa hľadalo 
alternatívne riešenie spolufinancovania ich činnosti a aktivít zo strany obce. 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 4 PhDr. Anna Hermanovská,  Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila 

Proti 1 Anna Sopková 

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 
 
K bodu 8) 
Predsedníčka Komisie školstva, kultúry a športu obce Lúčka Mgr. Lenka Sokol predložila OZ 
žiadosť Mgr. Silvestra Zavillu o ukončenie členstva v uvedenej komisií z dôvodu zmeny trvalého 
pobytu. Zároveň predložila návrh na nového člena komisie a to Rastislava Hvišča.  
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 0  

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 
 
K bodu 9) 
Hlavná kontrolórka obce Lúčka Ing. Katarína Hliboká predniesla poslancom OZ Správu 
o vykonanej kontrole na úseku prevodov nehnuteľného majetku obce Lúčka v roku 2023 
s konštatovaním, že v roku 2023 obec Lúčka nevykonala žiaden prevod majetku s hodnotou 
prevyšujúcou 20 000 EUR. 
 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa   



 
 
Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 
 
K bodu 10) 
Správu o kontrolnej činnosti za rok 2023 predniesla Ing. Katarína Hliboká - hlavná kontrolórka 
obce. Vykonávaná bola na základe Plánu kontrolnej činnosti do 31.8.2023, ktorý bol predložený 
OZ a schválený dňa 12.4.2023 a časti Plánu kontrolnej činnosti do 31.3.2024, ktorý bol 
predložený OZ a schválený dňa 14.12.2023, požiadaviek a na základe podnetov a skutočností 
vychádzajúc z iných kontrôl. Kontrolovaný bol aktuálny stav dlhu obce a stav platnej legislatívy 
obce 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 
 
K bodu 11) 
Starosta informoval prítomných o tom že dňa 31.1.2024 bola obci doručená sťažnosť od rodičov 
a zákonných zástupcov žiakov MŠ Lúčka. Bola podpísaná siedmimi rodičmi. Jej obasahom je 
sťažnosť na riaditeľku MŠ a fungovanie MŠ. 
Starosta obce zvolal pracovné stretnutie s riaditeľkou MŠ a učiteľkami MŠ za prítomnosti členov 
komisie pre vybavovanie sťažnosti pri OZ v Lúčke. To sa konalo na obecnom úrade. 
Následne sa uskutočnilo stretnutie s rodičmi na pôde MŠ. Z dôvodu, že riaditeľka je momentálne 
na dlhodobej PN spoločné stretnutie rodičov s riaditeľkou sa neuskutočnilo. Rodičia vyjadrili svoju 
nespokojnosť s riešním ich sťažností zo strany starostu a upozornili na to, že sťažnosť obsahuje 
ďalšie body v ktorých vyjadrujú svoju nespokojnosť s praktikami v MŠ a nie je smerovaná iba 
na nespokojnosť s riaditeľkou. Do rozsiahlej diskusie rodičov vstúpili poslanci OZ a hlavná 
kontrolórka, ktorí upozornili na to, že táto téma pracovno právnych vťahov nepatrí na rokovanie 
OZ, nakoľko aj zamestnanci majú svoje práva, nielen rodičia a patrí ko kompetencie starostu 
obce a na pôdu materskej školy. Starosta tento bod programu uzavrel tým, že v čo najbližšom 
možnom termíne zvola spoločné stretnutie rodičov, Rady školy a to za účasti vedenia školy. 
Poslanci ako aj hlavná kontrolórka odporúčali starostovi obce, aby veci, ktoré sa dajú riešiť v MŠ 
aj bez pani riaditeľky vyriešil bezodkladne a osbné konflikty riešiť za prítomnosti pani riaditeľky. 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 4 
PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Anna Sopková 

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  



 
 
 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 

 
K bodu 12) 

Interpelácie poslancov - poslanci svoje dotazy zaslali emailom a tie boli zaradené ako 
samostatné body programu, resp. starosta bude o nich informovať v bode 13. - rôzne. 

 
K bodu 13) 
 

13.1 Koľko sa platí za prenájom kontajnéra pri MŠ a aký je jeho účel? (Ing. Galíková 
Mária, PhD.) 
Bol zapižičaný od firmy RIKOSTAV na uskladnenie veci, resp. majetku ZŠ počas 
rekonštrukcie ZŠ. Prenájom je bezodplatný a v budúcnosti by bolo v záujme obce 
odkúpit ho (informoval starosta). 

13.2 Koľko je aktuálne v obci zamestnancov zamestnaných na DoVP? (Anna 
Sopková) 
Od 19.2.2024 e na DoVP zamestnená jedna učiteľka v MŠ na zastupovanie riaditeľky MŠ 
počas PN. Okrem nej nie je na dohodu zamestnaný nikto (informoval starosta). 
 

13.3 Prijatie opatrenia a okamžitého riešenia  neporiadku na svahu pri rod. dome 
súp.č. 64  (Anna Sopková) 
Občania boli starostom upozornení, následne aj svah upratali, no v súčasnosti je opäť 
svah znečistený. Starosta zároveň upozornil na to, že takto znečistených brehov a miest 
je v obci omnoho viac, no nie sú tak viditeľne. Na neporiadok brehu pod RD súp. č. 6 - 
8 upozornil aj zamestnanec Pôvodia Bodrogu a Hornádu a starosta to dotyčným 
občanom tlmočil. Hlavná kontrolórka informovala aj o možnosti pokutovať takýchto 
občanov ak sústavne robia neporiadok. 

 
Do diskusie sa zapojili hostia: 

Ján Miháľ – informoval sa, či neexistuje rozpis spoločenských akcií jednotlivých organizácií 
v obci, aby sa naplánované akcie jednotlivých organizácií navzájom neprekrývali. 

Anna Sopková - opätovne navrhuje, aby si jednotlivé organizácie v obci nastavili spoločné 
pravidlá a spoločne sa stretávali, čím by sa vedeli niektoré akcie robiť spoločne. Takúto 
spoluprácu už navrhla v minulosti, no bola zmietnutá zo stola. 

RNDr. Marcel Tkáč - ponúkol riešenie s tým, že vytvorí združenú tabuľku, kde sa emailom 
budú vedieť prihlásiť zástupcovia všetkých organizácií v obci a zapisovať si tam plánované 
akcie. 

Starosta - nebráni stretávaniu sa  zástupcov jednotlivých organizácií v obci, ale nie je možné 
všetko zabezpečovať cez starostu obce, či obecný úrad 
 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 4 PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Anna Sopková 

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
Predložené materiály sú súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 

 

 



 
 
 

Z á v e r  

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť na 
rokovaní a zasadnutie ukončil. 
 

 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 

 

 

RNDr. Marcel Tkáč    ........................................................   

 

Anna Sopková    ........................................................  


